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ZAPISNIK 

sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 05. prosinca 2024. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Miroslav Možanić, Nada 

Martinčević, Snježana Cerjan, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček, Tihomir Buden, 

Mirjana Podbojec,  Renato Podbojec i Dragutin Kišić 

  

OPRAVDANO NENAZOČNI VIJEĆNICI: Valentina Štrlek, Tomica Kelemen i Marko 

Blažunaj 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša 

savjetnica za proračun, financije i računovodstvo, Spomenka Belcar – voditeljica zapisnika  

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 10 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

Predsjednik – iskoristiti ću svoju mogućnost i postaviti načelniku prvo pitanje. 

Svojevremeno ste imali pohvale da je sve završeno sa projektima školskih dvorana u 

Druškovcu i u Gredi, kakva je situacija s tim projektima, kad se može očekivati početak 

radova odnosno pomaci na tom projektu? 

Načelnik – što se tiče dvorana Greda-Jurketinec i Druškovec, pripremljeni su svi projekti, 

građevinske dozvole su izdane i projekti su prijavljeni na natječaj Ministarstva obrazovanja, 

očekuju se prvi rezultati početkom iduće godine, a kada će biti početak radova ovisi o javnom 

natječaju i izvođačima radova koji će se javiti. 

Predsjednik – da li raspolažete informacijom da je došlo do nekih promjena na tim 

projektima, da se moraju revidirati troškovnici i projekti? Nije onda izgledno da ćemo početi 

sa izgradnjom dvorana ove godine. 

Načelnik -  ravnatelj je spomenuo da se moraju revidirati troškovnici, ali tu ništa drugo nije 

sporno. 

Predsjednik – kako nije sporno, ako se revidiraju troškovnici te ako se smanjuje financiranje 

od strane ministarstva, te ukoliko se izbacuje dio opreme iz postojeće građevinske dozvole 

najvjerojatnije se mora izdati nova građevinska dozvola. Molim da se za iduću sjednicu 

pripremi detaljnija slika o tim projektima, kako bi se znalo na čemu smo, te ukoliko bi se išlo 

na izdavanje nove građevinske dozvole to bi se opet sve otegnulo. Drugo pitanje vezano uz 

proširenje groblja, da li za proširenje novog groblja imamo građevinsku dozvolu i da li se ona 

konzumira sad u pripremnim radovima. 

Načelnik – za proširenje groblja izdana je lokacijska dozvola, a građevinska dozvola bi 

trebala biti izdana početkom iduće godine.  

Predsjednik – da li su se na temelju građevinske dozvole radili pripremni radovi, jer ako se 

rade pripremni radovi trebaju se planirati i neki budući radovi. Rekonstrukcijska naponske 

mreže koja se sada radi na groblju nije u skladu sa našom prvom i drugom lokacijskom 

dozvolom, a time neće biti u skladu i sa budućom građevinskom dozvolom. Na tom dijelu 

gdje se sada postavljaju stupovi, na tom dijelu najvjerojatnije neće moći biti.   
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Načelnik – pripremni radovi se ne trebaju raditi na temelju građevinske dozvole. 

R. Podbojec – što se tiče aglomeracije, vidim da je predviđeno sufinanciranje nabave pumpi 

sa negdje oko 50.000,00 eura, pa me zanima kako se planira dinamika radova, u kojoj se sad 

fazi nalaze radovi, kada se može očekivati priključenje? 

Načelnik – što se tiče aglomeracije, tehnički pregled je bio neki dan i kućanstva su već počela 

dobivati obavijesti od Varkom-a o mogućnostima priključenja. Koliko mi je poznato rok za 

priključenje je do 01.02.2025., ali to će se vjerojatno produžiti do 01.03.2025. Na našem 

području su neki priključci niži od glavnog voda kanalizacije tako da će za neka kućanstva 

biti potrebne pumpe da bi otpadne vode mogle odlaziti u kanalizaciju. Planiramo osigurati u 

proračunu određena sredstva da se te pumpe nabave. Varkom je testirao nekolicinu pumpi na 

drugim aglomeracijama te bi okvirna cijena za nabavu pumpe bila oko 1.000,00 eura, koje će 

općina sufinancirati. Djelatnici Varkom-a će izaći na teren da provjere kojem kućanstvu treba 

pumpa te će u skladu toga dostaviti informacije o količini pumpi koje se moraju nabaviti.  

T. Buden – da li postoji kakva mogućnost za naše siromašne ljude da im se osigura božićnica 

i dodaci? Ima i kod mene u udruzi puno članova koji su nezaposleni i nemaju nikoga. 

Načelnik - općina donosi odluku o božićnicama i uskrsnicama, odnosno pomoći 

umirovljenicima koji imaju određeni cenzus mirovine. Ranijih godina osim umirovljenika bile 

su uključene i osobe s  invaliditetom, te osobe koje primaju nacionalnu naknadu za starije 

osobe. Povećali smo cenzus u odnosu na ranije godine, na iznos od 350,00 eura, tako da će 

oni koji imaju mirovinu do 350,00 eura dobiti božićnicu, kao što su i dobili uskrsnicu u visini 

od 30,00 eura, isto kao i osobe kojima je priznati inkluzivni dodatak četvrte i pete razine te 

primatelji nacionalne naknade za starije osobe. 

T. Buden – ima ljudi kojima je teško reći da trebaju pomoć i da su siromašni. Pa da li se 

njima može pomoći? 

Načelnik – ne znam kako g. Buden utvrditi da su oni siromašni i koji je identifikator 

siromaštva. 

T. Buden – pa npr. u kućanstvu su oba člana nezaposlena, teško bolesna ili nepokretna, a 

koliko znam ima dosta takvih ljudi u našoj općini. Možda da se napravi nekakav plan pa da se 

ubuduće daje nešto, ako se ove godine ne stigne. 

Predsjednik – da se nadovežem, ono što nama Centar za socijalnu skrb sugerira da se prije 

njih općina ne mora uključivati, dakle svi ljudi koji trebaju nekakvu pomoć, za to postoje 

institucije Republike Hrvatske koje se brinu za takve stvari. 

D. Kišić – postoje kakvi projekti i programi koji su još u fazi realizacije, prvenstveno mislim 

na projekte koje sufinancira ministarstvo ili fondovi EU, da li je otvoreni kakav natječaj po 

tom pitanju i da li je još kakav projekt u pripremi? 

Načelnik – što se tiče velikih projekata u tijeku je izgradnja oborinske odvodnje i DTK 

kanalizacije u stambenoj zoni u Donjem Ladanju, ugovor je potpisani prošlog mjeseca i 

vrijednost projekta je oko 300.000,00 eura. Što se tiče sufinanciranja EU projekata u tijeku je 

projekt izrade novog prostornog plana uređenja Općine Maruševec, obavljena je nabava, te se 

očekuje potpisivanje ugovora do kraja ove godine i početkom iduće godine se kreće u 

realizaciju. Trenutno se provode STEM  radionice u osnovnoj školi, gdje je veliki odaziv 

djece, ukupno je oko 120 polaznika. Projekti koji su se pripremali uključeni su u proračun za 

iduću godinu te su pripremljeni da budu prihvatljivi za nadolazeće javne natječaje i natječaje 

iz ministarstva i agencija. Bilo je najavljeno da će se u zadnjem kvartalu ove godine raspisati 

mjera 73.13 za prijavu rekonstrukcije vatrogasnog doma u Donjem Ladanju, ali se isto nije 

raspisalo do danas te se vrlo vjerojatno niti neće iduće godine, projekt je spreman, ishođena je 

građevinska dozvola. Isto tako, tu je i proširenje prometnice kod groblja u Biljevcu koje će se 

prijaviti na natječaj LAG-a. 
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D. Kišić – da li je Turistička zajednica Sjever imala u planu sudjelovati u adventu u 

Maruševcu? 

Načelnik – Turistička zajednica prati advente u svim općinama pa tako i u Maruševcu, te 

postoji međusobna komunikacija između Turističke zajednice i nas. 

Predsjednik – za iduću sjednicu molim informaciju koliko je Turistička zajednica financijski 

sudjelovala u obilježavanju adventa u Maruševcu, adventa Kuburaške udruge, adventa 

Udruge žena Jurketinec i adventa Rudara 47. 

S. Cerjan – prije par dana sam tražila da mi se dostave računi koji se odnose na 

reprezentaciju i kulturna događanja u našoj općini, pa me interesira kako se provodi nabava 

ugostiteljskih usluga za određena događanja na nivou godine, s obzirom da su svake godine 

najmanje tri događanja, proslava Dana općine, Rokovo, Čiselska nedjelja, da li se skupljaju 

ponude, na koji način, zašto se stalno favorizira jedno te ista tvrtka? Drugo pitanje, s obzirom 

da su me iznenadili troškovi reperezentacije, koji sve troškovi spadaju u reprezentaciju, kako 

se ona knjiži, jer po računima koje je dobila ima dosta toga što ne čini reprezentaciju. I moje 

treće pitanje, pokušala sam na stranici Općine Maruševec ući u transparentnost Općine 

međutim tamo kada se klikne na proslavu dana Općine piše da se ne pronalazi taj podatak ili 

kada se klikne na reprezentacija ne pronalazi se taj podatak te da li će se i dalje dičiti 

transparentnošću Općine, a kada treba kliknuti na stavke kojih je 150 i nešto stranica, ne 

možemo saznati ništa, tim više što su dosta i nejasne i ne možeš se doći lako do potrebnih 

podataka. 

A. Vincek – u troškove reprezentacije se knjiže izdaci za ugošćavanje poslovnih partnera, kao 

što su kave, sokovi, darovi itd. 

S. Cerjan – na troškovima reprezentacije se nalazi sve i svašta od čajeva, 10 kg kave u zrnu, 

kave na kapsulu, mljevene kave, jagermeistera, vrećice za zamrzavanje, 3 l octa, da li to spada 

u reprezentaciju? Da li u troškove reprezentacije spada catering za udrugu umirovljenika? 

Svaki račun mora imati specifikaciju, na nekim računima postoji ista, na nekima ne.   

A. Vincek -  možda je na kojem računu od trgovine Hrgarek ostala koja stavka koja spada u 

održavanje ili čišćenje, čajevi idu na reprezentaciju jer puno poslovnih partnera traži skuhani 

čaj. Na pitanje da li catering za Udrugu umirovljenika spada u troškove reprezentacije ja ne bi 

dala odgovor, na to bi trebao odgovoriti načelnik. Bilo koja udruga u svojem programu treba 

iskazati i ukupan trošak, te navesti u programu i izdavanja za tu udrugu. Na računima na 

kojima nije navedena specifikacija, dostaviti će vam se naknadno. 

Načelnik – nikoga više od ugostitelja se ne može dobiti da bi postavili šator ili da bi se bavili 

ugostiteljstvom na terenu, nije to samo slučaj u Općini Maruševec, možete konkretno 

provjeriti i u Općini Kneginec. Rokovo ne organizira Općina Maruševec, već lokaciju gdje je 

šator organizira Osnovna škola, pa zašto onda ona favorizira istog ugostitelja. Vrlo 

jednostavno, jer se nitko drugi ne javlja na javni poziv. Nije nikakva stvar favoriziranja, nego 

nema tko raditi. 

S. Cerjan – koji je bio postupak nabave? 

Načelnik – nema tu postupka nabave, naručuje se usluga za koju nije potrebna javna nabava. 

Dogovara se s ugostiteljem telefonski. 

S. Cerjan – nisam zadovoljna odgovorom, molim pismeni odgovor. 

Načelnik – vezano za transparentnost, provjerit ćemo sa informatičkom firmom koja održava 

sustav zašto se ne prikazuje podatak o reprezentaciji i tih drugih stvari. 

J. Kundija-Gradiček – nadovezala bi se na ono što je gđa Vincek rekla, svaki račun koji se 

knjiži na reprezentaciju mora biti likvidiran, a prije nego ide na likvidaciju mora biti na njemu 

napisano za što se koristi. Ako se knjižilo nešto što su koristile udruge to ne može biti trošak 

reprezentacije. Nemam ništa protiv bilo koje udruge, nego svaka udruga koja prijavi projekt 

općini, mora u svim tim troškovima za koje želi dobiti novce, navesti i troškove koje će 

https://www.google.com/search?sca_esv=360d606574466e04&rlz=1C1GCEA_enHR938HR938&q=jagermeister&spell=1&sa=X&ved=2ahUKEwiz482Sh5OKAxX3hf0HHYFmDtsQkeECKAB6BAgVEAE
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potrošiti. Ne može se dodatno financirati bilo što, ako se novci za udruge daju po javnom 

natječaju. 

Predsjednik – za što je bio vezani catering Udruge umirovljenika, da li je to prijavljeno u 

prijavi za projekt za redovnu djelatnost, te nam dostavite prijavu Udruge umirovljenika za 

projekt na mail svima.  

Načelnik – catering Udruge umirovljenika bio je vezani uz skupštinu. 

J. Kundija - Gradiček – još jedna molba načelniku, budući da se u Selniku radi, možete li mi 

dostaviti kako će to izgledati, ako imate nekakvu sliku toga. 

  

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

 

                                                                DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 15. 

listopada 2024.g., 

2. Informacije o prijedlogu Proračuna Općine Maruševec za 2025. godinu sa 

projekcijama za 2026. i 2027. godinu 

3. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkog 

društva IVKOM-VODE d.o.o. Ivanec trgovačkom društvu VARKOM d.o.o. Varaždin 

4. Donošenje Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području Općine 

Maruševec za razdoblje od 2025. do 2027. godine 

5. Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Maruševec za 2025. 

godinu 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 15. 

listopada 2024.g., 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 25. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 15. 

listopada 2024.g. 

 

 

 



5 

 

 

Točka  2. 

Informacije o prijedlogu Proračuna Općine Maruševec za  

2025. godinu sa projekcijama za 2026. i 2027. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – bazirali smo se i stavili se u okvir dosadašnjeg izvršenja proračuna koje bi za ovu 

godinu trebalo i na prihodovnoj i na rashodovnoj strani biti najveće do sada. Isto tako ubacili 

smo unutra projekte koje smo pripremali i koje ćemo prijaviti i pokušati iduće godine 

realizirati, tu je prije svega izrada prostornog plana uređenja Općine Maruševec s kojim se 

kreće početkom iduće godine, također sa ŽUC-om krećemo u izgradnju nogostupa u Donjem 

Ladanju na županijskoj cesti 2029, kao i proširenjem i uređenjem lokalne ceste u Koretincu. 

Planirane su investicije i modernizacija cesta u Cerju Nebojse u drugoj fazi, ceste koja spaja 

Novake i Druškovec, ceste Čalinec. Isto tako HEP će u narednom periodu postaviti sve 

stupove gdje je to bilo planirano i dogovoreno i to u naseljima Biljevec, Koretinec, 

Druškovec, Novaki, pa bi se tamo počela stavljati javna rasvjeta. Rekonstrukcija DVD-a 

Donje Ladanje će se prijaviti na natječaj 73.13. Sa vatrogasnom zajednicom i DVD-om 

Maruševec uspjelo se dogovoriti prijenos starog vatrogasnog doma do općine tako da se kreće 

i u pripremu projekta starog vatrogasnog doma. Ove godine nije Ministarstvo turizma i sporta 

raspisalo natječaj, tako da se isto očekuje početkom iduće godine da će se raspisati natječaj 

gdje će se moći prijaviti Centar za posjetitelje. Zbog dotrajalosti, pripremila se hitna sanacija 

kurije u Čalincu podno škole, budući da prijeti urušavanjem, dotrajala je, sam postupak 

povrata je na mjestu već pet godina. Obavljeni su sastanci sa Ministarstvom kulture gdje je 

sugerirano da se pripremi troškovnik tj. projekt za hitnu sanaciju i to je prijavljeno pa se 

očekuje pozitivan odgovor. U planu je proširenje groblja po dobivanju građevinskih dozvola i 

samo uređenje prometnice uz groblje koje će se prijaviti na natječaj LAG-a Sjeverozapad. 

Nastavlja se sa projektom STEM radionicama u osnovnoj školi. Nakon što je završena 

adaptacija stana u Donjem Ladanju, isti se može opremiti pa su određena sredstva osigurana i 

za tu namjenu. U dogovoru sa Varkom-om i Hrvatskim vodama kreće se sa projektiranjem i 

početkom godine bi trebao biti gotov projekt crpne stanice u poduzetničkoj zoni u Selniku 

gdje se očekuje i sufinanciranje Hrvatskih voda. Radi se na proširenju vodovodne mreže na 

području općine te prilikom spajanja kućanstva na kanalizaciju potrebno je pribaviti pumpe 

onim kućanstvima kojima će biti potrebne, te će se provoditi informativno obrazovni program 

u svezi s gospodarenjem otpadom koji nam je odobren od strane Fonda za zaštitu okoliša i 

energetske učinkovitosti. Planirana su sredstva za sufinanciranje kućanstvima za ugradnju 

fotonaponskih ćelija, u proračunu su određena sredstva planirana za sufinanciranje priključka 

na širokopojasni internet. Donacije OŠ za rekonstrukciju sanitarnog čvora u područnoj školi 

Greda-Jurketinec, stavka za sufinanciranje knjiga župi Maruševec, u planu je obnova fasade 

na ambulanti Doma zdravlja u Maruševcu, te je 10.000,00 eura planirano i za fasadu na PP 

Ivanec. To je prijedlog proračuna te smo otvoreni za vaše prijedloge. 

 

U raspravi su sudjelovali predsjednik, načelnik te vijećnici J. Kundija-Gradiček i D. 

Kišić. 

 

Vijećnica J. Kundija-Gradiček tražila je da daljnja rasprava uđe u zapisnik. 

 

J. Kundija-Gradiček – u planu za 2025. godinu plaće se dižu za 40.000,00 eura, prošle 

godine načelnik je tražio odluku o povećanju koeficijenta za izračun plaće načelnika, kada je 

osnovica bila 516,29 eura i koeficijent je bio 4.3,  međutim Vlada RH, odnosno HDZ je 

omogućio načelnicima i svim ostalim dužnosnicima da se osnovica drastično digne, što sada 
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iznosi 947,18 eura pa kad se pomnoži sa koeficijentom, načelnikova plaća iznosi okvirno 

3.000,00 eura neto, što je previše s obzirom na situaciju u državi i s obzirom na to koliko 

naših mještana radi u industrijama gdje imaju jako male plaće. Predlažem da se snizi 

koeficijent načelniku. Pitanje pročelnici, kolika je njezina neto plaća?   

Pročelnica – moja neto plaća sa jednom olakšicom i 33 godine radnog staža iznosi 1.530,00 

eura. 

J. Kundija-Gradiček – znači načelnikova plaća je veća od vaše i to je u redu, ali da bude 

toliko veća to je van svake pameti. Znam da je to tako država odredila, ali smatram da to 

općenito u cijeloj državi nije dobro. Pa je možda nekakva moralna odgovornost načelnika da 

smanji svoju plaću, tj. da se smanji koeficijent. Da idemo na neko povećanje koeficijent bi 

vam se trebao vratiti na nekih 2.7, i onda bi imali veću plaću nego prije. Ja bi ta sredstva 

preusmjerila radije na umirovljenike i stipendije. Dakle, 50 eura i da se poveća cenzus na 400 

eura. Druga stvar koja me zanima u proračunu je crpna stanica, što je to? 

Načelnik – crpna stanica koja će otpadne vode iz poduzetničke zone slati u sustav 

kanalizacije.  

J. Kundija- Gradiček – kad ste već spomenuli otpadne vode, kakva je situacija sa otpadnim 

vodama u hali H-Metala? 

Načelnik – nema otpadnih voda.  

J. Kundija-Gradiček - povećana je stavka za udruge sa 54.000,00 eura na 60.000,00 eura, pa 

da se ne bi dogodilo da se iduće godine opet financira nešto van projekata i osiguranih 

sredstava. Što se podrazumijeva pod uslugom tretiranja zaštićene Tise u Čalincu. Gledala sam 

izvršenje proračuna, zašto je više potrošeno od plana u MO II za održavanje poljskih puteva, 

plan je bio 13.300,00 eura, a potrošeno je 25.000,00 eura. 

Načelnik – Tisa će se tretirati špricanjem sa tzv. gljivama. Jedna županijska ustanova u svom 

proračunu nema tih novaca, pa su nas zamolili da taj trošak preuzmemo na sebe. U MO II 

obnavljao se poljski put. 

S. Cerjan – razlika u proračunu za bruto plaće u odnosu na 2024. godinu je 49.000,00 eura i 

slažem se s prijedlogom vijećnice Kundije-Gradiček, s obzirom da je povećana osnovica za 

obračun plaće za državne dužnosnike, da se snizi koeficijent načelniku. Inače, danas sam 

dobila službeno, pa za informaciju načelnik ima bruto plaću oko 4.300,00 eura, a neto plaća je 

oko 3.100,00 eura. Predlažem se da se npr. 45.000,00 eura rasporedi i to na način da se 

umirovljenicima da 20.000,00 eura, da se za stipendije da 20.000,00 eura, i poveća iznos za 

udruge za 5.000,00 eura. Što bi značilo da udruge ne mogu crpiti novac iz proračuna  mimo 

svojih programa i projekata koje su prijavile jer to nije dozvoljeno i nije prihvaćeno od strane 

revizije.  

T. Buden – što se točno misli popraviti na kuriji, to bi trebalo sve urediti te kakva je 

budućnost samog objekta? 

Načelnik – problematika kurije još seže iz prošlog mandata, zadnje pitanje vezano uz kuriju 

je bilo 2019. i od tada se to nije maknulo sa mrtve točke, objekt propada, nekoliko puta sam s 

konzervatorskim  odjelom, tj. konzervatoricom razgovarao o tome što sa kurijom učiniti, s 

obzirom da je to u postupku povrata, rekla da se to ne dira. Stanari za svako malo jače 

nevrijeme zovu načelnika da su potrebni popravci, problem je popraviti objekt koji nije tvoj, 

tj. na pola puta je da nije tvoj.  U 8. mjesecu ove godine upućen je poziv konzervatorskom 

odjelu  da izađu na teren da vide što je potrebno uraditi u svezi kurije, te se ne može dozvoliti 

da u objekte u kojima ljudi stanuju pada kiša, puše te da je hladno, tj. da nemaju osnovne 

životne uvjete. Osim toga objekt je blizu škole te je opasan za djecu, roditelji i ljude koji uz 

njega prolaze. Konzervatorica je došla na općinu te napomenula da se pripreme hitne mjere 

sanacije, te ide obnova jednog dijela krovišta i balkona koji je već propao. I ja bi volio znati 

koja je budućnost kurije i samog projekta. 
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T. Buden – zašto PP Ivanec ne piše projekte prema svojem Ministarstvu i ne pobrine sama za 

izvođenje radova na fasadi. Za što će se potrošiti 12.000,00 eura vezano uz kulturna 

događanja te predlažem da se Dan državnosti ubaci u kulturni dio, da udruga branitelja ne 

financira sve sama vezano uz proslavu Dana državnosti. 

Načelnik – jasno je da se Ministarstvo ne brine o svojim objektima te se moraju izvlačiti na 

pomoći jedinica lokalne samouprave i tražiti novac. Sve jedinice bivše Općine Ivanec 

usuglasile su se da će određeni iznos proračunskih sredstava usmjeriti prema Ministarstvu 

unutarnjih poslova da se sanira fasada, a najviše će tu doprinijeti grad Ivanec i grad Lepoglava 

te ostale općine sa manjim iznosima. Vezano za kulturna događanja, za bilo kakvu pomoć 

kojoj su se udruge obratile Općini bila im je ruka pružena i tako će biti i ubuduće. Općinu ne 

čine samo ceste, zgrade, groblja čine ju i takva kulturna događanja. Što se tiče plaće, kod 

izglasavanja koeficijenata dobili ste pregled tablica kako se kreću plaće gradonačelnika, 

načelnika. Stavka za udruge se iduće godine povećava, isto tako i stavka za umirovljenike te 

će se vrlo vjerojatno povećati i stavka za studente. Nikome ništa ne fali. Ja bi vrlo rado dao 

svim umirovljenicima božičnicu i uskrsnicu. Predviđa se za iduću godinu da se cenzus za 

umirovljenike podigne na 400,00 eura i da uskrsnica i božićnica budu 40,00 eura. Da se 

vratim na plaće, kod izglasavanja koeficijenta bila je predočena tablica kako se kreću 

koeficijenti po svim općinama, moja bruto plaća je 4.300,00 eura, a neto 3.100,00 eura i među 

najmanjim je plaćama načelnika općina i gradova s približno istim brojem stanovnika. Kao 

načelnik i u prijašnjem mandatu kao zamjenik načelnika nisam imao veliku plaću. Kada 

uspoređujemo obveze, odgovornosti i radno vrijeme, sa tim radnicima koje ste spomenuli da 

rade u nekakvim firmama od 7 do 15 h, ja bi isto volio da mi radno vrijeme traje od 7 do 15 h 

i da me iza 15 h nitko ništa ne pita, da više nemam nikakvih obaveza, kao ni subotama i 

nedjeljama, te da imam pravo na božićnicu, uskrsnicu i sve druge beneficije koje običan 

radnik ima. 

J. Kundija-Gradiček – smatram da nije uredu da imate toliko veću plaću od pročelnice i od 

Anice, te bi rado čula mišljenje ostalih vijećnika koji šute, a sigurno se ne slažu s time da 

načelnik ima toliko veliku plaću.  

Načelnik – povećanje mase plaće ne ide samo zbog povećanje plaće načelnika već i zbog 

povećanja plaće zaposlenicima. Zaposlenici u Općini Maruševec imaju plaće među najnižima 

u Varaždinskoj županiji. Zato nam se na javne natječaje javlja jedna ili dvije osobe. Ako 

hoćemo dobiti kvalitetne ljude da rade u našoj Općini onda im moramo i ponuditi veću plaću. 

Predsjednik – mene bi osobno bilo sram da imam jedanput veću plaću od pročelnice, ja si 

osobno to ne bih dozvolio. Prisjetio sam se gospodina R. Podbojec koji je osporavao naknadu 

predsjednika vijeća od 130,00 eura. Ja osobno neću glasati za ovaj proračun samo iz razloga 

plaće načelnika, neću otići van sa sjednice kako ste vi otišli sa županijske skupštine gdje se 

glasalo za proračun u kojem se grade dvije dvorane. 

J. Kundija-Gradiček – HDZ vam je omogućio takvu plaću, a s druge strane kako se ponašate 

prema HDZ-u, ja sam definitivno protiv jednih i drugih ali kad ste me povukli za jezik da 

skupljam političke poene. 

Pročelnica – toliki jaz oko plaća postoji jer su naše plaće kada ih uspoređujete s drugim 

jedinicama lokalne samouprave daleko manje, budući da nam se osnovica nije mijenjala dvije 

godine pa se iz tog razloga vidi tolika razlika. 

R. Podbojec –  to što je predsjednik vijeća rekao da sam ja komentirao njegovu naknadu, ja 

sam predlagao da se svi zajedno kolegijalno odreknemo vijećničke naknade što se može 

provjeriti u zapisniku i bilo bi krajnje vrijeme da se počinje konstruktivno razmišljati, a ne 

skupljati jeftine političke poene. 

T. Buden – ja bi se nadovezao samo, budući da kolegica kaže da samo šutimo, možda je 

plaća velika ali to je sve stvar nas kako ćemo se dogovoriti vezano uz plaću načelnika. Meni 

isto neke stvari smetaju, pa ne pitam svaki put na vijeću svakoga zašto ti ne misliš kao i ja. 
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Organiziramo velika događanja i pola vijećnika na to ne dolazi, a sada bi ti isti tražili da se 

neke druge stvari poduzimaju.  

Načelnik – okomili ste se na načelnika kao da si je on sam definirao plaću, a znate i sami tko 

je donio koeficijent i osnovicu, koeficijent te velike plaće daje najmanju plaću načelnika 

ovakve veličine općine u Varaždinskoj županiji. Nitko u proračunu nije zakinut zbog te plaće. 

J. Kundija-Gradiček – da li si je koji načelnik iz općina Varaždinske županije smanjio 

koeficijent.  

Načelnik – koliko znam, načelnik Općine Vidovec i  Općine Visoko, od 28 jedinica lokalne 

samouprave u Varaždinskoj županiji. 

 

 

Točka 3. 

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkog 

društva IVKOM-VODE d.o.o. Ivanec trgovačkom društvu VARKOM d.o.o. Varaždin 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – radi se o poštovanju Zakona o području vodovoda kojeg treba donijeti da ne bi 

bilo sankcija. Neke općine koji su suvlasnici Ivkom voda kao što je i Općina Maruševec su 

donijele, a neke još trebaju donijeti tu Odluku da ne bi bili kažnjeni od strane Europske unije 

te da ne bi milijuni izmaknuli iz Fondova, a vezani su uz zaštitu okoliša i vodu. Ovo 

pripajanje se mora dogoditi tako da je i na dnevni red stavljena naprijed navedena točka da se 

to izglasa. Samom odlukom neće se promijeniti ništa, dakle poduzeće preuzimatelj je Varkom 

i zaposlenici Ivkom voda neće ostati bez radnih mjesta. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkog društva 

IVKOM-VODE d.o.o. Ivanec trgovačkom društvu VARKOM d.o.o. Varaždin 

 

Članak 1. 

Ovom se Odlukom daje suglasnost na statusnu promjenu pripajanja trgovačkog društva 

IVKOM-VODE d.o.o. trgovačkom društvu VARKOM d.o.o. sukladno odredbi članka 4. 

Uredbe o uslužnim područjima („Narodne novine“ broj 70/23) te odredbi članka 8. Zakona o 

vodnim uslugama („Narodne novine“ broj 66/19). 

 

Članak 2. 

Statusna promjena pripajanja provest će se temeljem Ugovora o pripajanju društva IVKOM-

VODE d.o.o. Ivanec društvu VARKOM d.o.o. Varaždin, koji će biti sklopljen između 

ugovornih strana sukladno odredbama članka 88. do 90. Zakona o vodnim uslugama 

(„Narodne novine“ broj 66/19) i Uredbi o uslužnim područjima („Narodne novine“ broj 

70/23). 
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Članak 3. 

Ovlašćuje se općinski načelnik Općine Maruševec za poduzimanje svih radnji za provedbu 

ove Odluke. 

 

 

Članak 4. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objaviti će se u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

Točka 4. 

Donošenje Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području Općine 

Maruševec za razdoblje od 2025. do 2027. godine 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – točka 4. i 5. dnevnog reda imaju istu materiju, pa ću obrazložiti zajedno. 

Jedinica lokalne samouprave sukladno Zakonu o koncesiji dužan je donijeti godišnji plan 

davanja koncesija i srednjoročni (trogodišnji) plan. Imali smo trogodišnji plan do 2024. koji 

sad ističe i potrebno je donijeti idući za razdoblje od 2025. do 2027. godine. Tim 

srednjoročnim planom planira se raspisivanje javnog natječaja za dodjelu koncesija za 

komunalne djelatnosti obavljanja dimnjačarskih poslova na području Općine Maruševec. 

Planirani rok na koji se daje koncesija je pet godina. Procijenjena godišnja naknada sa kojom 

bi išli u javnom natječaju je 800,00 eura, to je naknada koju koncesionar godišnje plaća 

Općini za koncesiju koju ima na tom području. Nije se išlo sa nekim jako velikim iznosom 

budući da bi koncesionari time za krajnje korisnike povećali cijene svojih usluga te kako bi se 

postigla čim povoljnija cijena za korisnike ide se sa nižom naknadom. Još uvijek je snazi 

Ugovor s DIMAX d.o.o. koji ističe 2025.g. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 4. na glasanje  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

SREDNJOROČNI  (TROGODIŠNJI) PLAN 

davanja koncesija na području Općine Maruševec 

za razdoblje od 2025. do 2027. godine 
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Točka 5. 

Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području  

Općine Maruševec za 2025. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

GODIŠNJI PLAN  

davanja koncesija na području Općine Maruševec 

 za 2025. godinu 

 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 20:28 sati. 

 

 

VODITELJICA ZAPISNIKA                                                          PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

     Spomenka Belcar                                                                              Damir Šprem   


